
Tekninen lautakunta § 34 02.06.2022

Muut mahdolliset asiat

Teknltk § 34 Keskusteltiin pakettiauton hankinnasta tekniselle toimelle ja todettiin, että
au ton hankinta ei ole kannattavaa käytön vähyyden vuoksi tässä vai hees-
sa.

Rakennusmestari esitteli käynnissä olevia ja tulevia rakennusprojekteja.

Mira Aittola esitti katoksen hankkimista liikennepuistoon. Mietitään eri vaih-
to eh to ja katoksen hankkimiseksi esimerkiksi Lions Clubin mukaantuloa.

Päätös: Käydyt keskustelut merkittiin tiedoksi.


